
Hovedplan vann og avløp  
 
Oppsummering av innspill med kommentarer etter kunngjøring om igangsetting 25.05.2023: 
 
Direktoratet for samfunnssikkerhet og beredskap, datert 29.09.22 og 11.10.2022 
Viser til at det er Statsforvalteren som skal følge opp at hensynet til samfunnssikkerhet er ivaretatt i 
plansaker. Dersom det er behov for å direkte involvere DSB bes det om at høringen sendes DSB på 
nytt med tydelig angivelse av hvilket forhold det bes om uttalelse til. 
 
Kommentar:  
Tas til etterretning 
 
Linea, datert 29.09.22 
Linea har områdekonsesjon som innebærer at de etablerer og drifter strømnettet i kommunen 
(høyspent og lavspent fordelingsnett). I tillegg har Linea anlegg som er etablert etter 
anleggskonsesjon innenfor kommunen. Det må tas hensyn til Linea sine anlegg ved planlegging og 
utbygging. Line ber om å bli kontaktet i god tid før utbygging av teknisk infrastruktur. 
 
Kommentar:  
Innspillet er i stor grad rettet mot arealplanlegging, men vi også gjelde ved planlegging av nye vann- 
og avløpsanlegg, eventuelle endringer og utvidelser og reparasjoner av eksisterende anlegg. 
  
Fiskeridirektoratet, datert 03.10.22 
Fiskeridirektoratet gjør oppmerksom på at kystsonen er svært verdifull og attraktiv for rekreasjon og 
næringsvirksomhet, men samtidig veldig sårbar. Fiskeridirektoratet mener det er positivt at 
kommunen har fokus på gjennomført nødvendige tiltak for å redusere forurensende utslipp til sjø og 
øvrige vannforekomster 
 
Kommentar:  
Tas til etterretning 
 
Bardal Grendeutvalg, datert 01.10.22 
Mener alle beboere bør ha tilbud om kommunalt drikkevann. Det vises til behov hos fastboende og 
fritidsbeboere tilknyttet Indre Bardal Vassanlegg. Det påpekes også behov for utbedring av kummer 
og økning av kapasitet ved det kommunale anlegget, herunder kontrollere tilstand på eksisterende 
vannrør og sikring av vannkilde vinterstid. 
 
Det vises til at vannavgiften har økt betydelig uten at nødvendig vedlikehold/oppgradering har blitt 
utført. 
 
Kommentar: 
Planarbeidet vil inneholde vurderinger knyttet til hvordan Leirfjord kommune skal forholde seg til 
private vannverk. Hovedplanen vil videre peke på nødvendige investeringer i kommunale vannverk 
utfra en prioritert rekkefølge. 
 
Statens vegvesen, datert 07.10.22 
Ingen spesielle merknader, gjør oppmerksom på at Statens vegvesen er høringspart for planforslag. 
 



Kommentar: 
Tas til etterretning. 
 
Tovåsen vannverk, datert 09.10.22 
Ønsker kommunal overtakelse av vannverket. Vannverket har ikke godkjent drikkevann og vil ifølge 
Tovåsen vannverk ikke få godkjenning pga. dårlig råvann. Det kan gis mer informasjon om tilstand, 
dimensjoner kapasitet mv. Det skal foreligge vurderinger av kommunal overtakelse. 
 
Kommentar:  
Planarbeidet vil inneholde vurderinger knyttet til hvordan Leirfjord kommune skal forholde seg til 
private vannverk. 
 
Tom Kenneth Jørgensen, datert 08.10.22 
 
Ønsker kommunal overtakelse av Tovåsen vannverk. Viser til at det er flere 
næringsmiddelprodusenter tilknyttet dette anlegget som har utfordringer uten godkjent vannkilde. 
 
Kommentar:  
Planarbeidet vil inneholde vurderinger knyttet til hvordan Leirfjord kommune skal forholde seg til 
private vannverk. 
 
Nordland fylkeskommune, datert 03.11.22 
Fylkeskommunen mener det er fornuftig at det nå utarbeides en felles plan for vann og avløp. Den 
kunne med fordel også satt fokus på vannmiljø i tråd med føringer i regional plan for vannforvaltning 
for Nordland samt arealpolitiske retningslinjer. 
 
Fylkeskommunen ser det som viktig at følgende er innarbeidet i planen: 
• Ved utarbeidelse av planen er det viktig at kommunen setter vannet i sentrum  
• Ved vurdering av nødvendige tiltak bør det legges vekt på hvor det er viktigst å ha god vannkvalitet 
• Planen skal omfatte hele kommunen, ikke bare de områdene som har kommunalt avløpsnett 
 
Sortland kommunes «kommunedelplan for avløp og vannmiljø 2020-2032 anbefales som eksempel 
for avløp og vannmiljø. 
 
Kommentar: 
Tas til orientering og følges opp i planarbeidet. 
 
Benjamin Kristiansen, Nord Kvalnes vannverk, datert 03.12.2022 (ført på saken uavhengig av 
høringsfrist) 
 
Etterspør muligheten for å søke om tilskudd til å få utført brønnboring som supplement til 
eksisterende vannforsyning. 
 
Kommentar: 
Det finnes ingen tilskuddsordning eller avsatte midler for å imøtekomme slike behov. Planarbeidet vil 
inneholde vurderinger knyttet til hvordan Leirfjord kommune skal forholde seg til private vannverk. 
 
 



Trygve Berg-Olsen 17.01.2023 (ført på saken uavhengig a av høringsfrist) 
Gjør oppmerksom på umerkede brannkummer og brannkummer som ligger under snø. 
 
Kommentar: 
Tas til orientering og følges opp gjennom planarbeidet. 
 
 
 
 


